

Nanorama BEST-møde

Referent

20. april 2016

Indhold

0.1	Tilstedeværende	2
1	Generelt	2
1.1	Hvem er næste uges #rumoprydder og hvem har #kage med i næste uge?	2
1.2	Hvem tager lukketjansen efter #torsdagsbar?	2
1.3	Hvordan får vi #påskeharen til at melde sig selv?	2
1.4	Opsamling fra sidst - hvordan får vi flere til at stå i fredagsbar?	2
1.5	Indkøb - mangler der noget til torsdagsbaren?	2
1.6	Salg af t-shirts(+kopper+manchetknapper) inden Kapsejlads	3
1.7	Hurra! Vi har igen et Musikudvalg #Hurrahurra	3
1.8	Ny bestyrer efter Peter	3
2	Evaluering	3
2.1	Valgfagsoplæg 14/4	3
2.2	SciTech-tingsmøde 18/4	4
2.3	Q4 møde med iNANO 19/4	4
3	Kalender	4
3.1	"Hvad-kan-jeg-blive?-foredrag 21/4	4
3.2	Vinsmagning 4/5	5
3.3	Kapsejlads 6/5	5
3.4	Bouldering 9/5	6
3.5	Bankobar 13/5	6
3.6	Fødselsdagsfest 20/5	6
3.7	Filmaften	8
3.8	Instruktorkåring	8
4	Eventuelt	8
4.1	Forældrearrangement i Q1	8
4.2	Bestyrelses- og udvalgsfest?	8
4.3	Dato til karnevalsfest/evaluering	8
4.4	Fredagsbar på AU kort #MariaVarSikkertTørstig	9
4.5	Jakobs fødselsdag	9

0.1 Tilstedeværende

Mads F, Mads A, Henrik, Ida, Emma, Jakob, Camilla, Maia og Rikke

1 Generelt

1.1 Hvem er næste uges #rumoprydder og hvem har #kage med i næste uge?

Næste uges #rumoprydder er MadsKA\$\$ og Emma skal have #kage med!

1.2 Hvem tager lukketjansen efter #torsdagsbar?

Det gør Maia. Det eneste personen med lukketjansen skal gøre er at låse pengene ind og sørge for, at dem der har stået i bar har styr på hvordan man rydder op efter baren. Der skal gøres bedre rent. Der har været en del problemer med, at folk der bliver efter baren er lukket ikke rydder ordentligt op efter sig selv. Derfor skal der gøres mere opmærksom på, at hvis man bliver så skal man rydde op når man går. Derudover skal den oprydningssliste der ligger i baren opdateres og gøres mere tydelig, så alle har styr på hvad det indebærer at rydde op. Dette står Jakob for.

1.3 Hvordan får vi #påskeharen til at melde sig selv?

Vi overvejer at lave en fælde ved at sige, at vi vil give påskeharen et påskeæg, hvis personen melder sig! Lige nu ved både Jonas Palle og Asger hver det er, men de vil ikke sige det.

1.4 Opsamling fra sidst - hvordan får vi flere til at stå i fredagsbar?

Det er hermed indført, at der gives en kasse øl til den årgang der har stået flest gange i fredagsbar pr semester. Øllene gives til fødselsdagsfesten og julefrokosten. Vi holder konkurrencen allerede fra dette semester, hvor 2. årgang har en stor føring. Hvis personer fra to forskellige årgange står i bar sammen, får begge årgange et point.

1.5 Indkøb - mangler der noget til torsdagsbaren?

Det ser det ikke ud til.

1.6 Salg af t-shirts(+kopper+manchetknapper) inden Kapsejlads

Vi vil gerne sælge de resterede t-shirts, kopper og manchetknapper. Det forsøges at sælge det inden kapsejlads, da det er sjovt hvis alle kommer i ens t-shirts. Det vil blive solgt både før og efter vinsmagning. Den 4/5 sælges det i foyeren af Ida, Mads A og Henrik fra 13-14. Derudover vil de også blive solgt efter vinsmagningen. Ida gør reklame for dette.

1.7 Hurra! Vi har igen et Musikudvalg #Hurrahurrahurra

Der kom kun 5 til mødet i fredags, hvor 2 af dem var Mads F og Maia. Elinor blev valgt som ny formand, Peter blev næstformand og Kasper er også medlem. Elinor skriver en mail rundt til alle de gamle medlemmer for at høre om de stadig har lyst til at være med i udvalget. Der bliver ikke holdt en musikcafe i Q4, da det ikke kan nås, men der vil måske afholdes en i Q1. De skal nok opdatere playlisterne inden fødselsdagsfesten. Derudover er der også et forslag om at udvalget kan tage initiativ til at folk følges til musik arrangementer uden for nano.

1.8 Ny bestyrer efter Peter

Emma mener vi skal stemme på Trolle som den næste bestyrer. Ellers er andre forslag Maia eller Christina, da de begge er over 25 år og skal være på nano de næste par år. Der er nogle indviklede regler om, at hvis man tidligere har arbejdet i restaurationsbranchen, skal man svare på rigtig mange besværlige spørgsmål, hvilket gør det nemmere, hvis det er en studerende, der bliver bestyrer.

2 Evaluering

2.1 Valgfagsoplæg 14/4

Der blev købt 7 kander kaffe + 2 kander the + 2 bradepander kage. Pris 700 kr. (Spørg iNANO om et bidrag en anden gang) Der var lidt over 40 mennesker, der mødte op. Der var 2,5 kande kaffe + 1 kande the + 1/3 kage tilbage, så der kan evt. bestilles lidt mindre næste år.

Formatet var 5-7 minutter til hver af de 6 speakere. Endte i alt med at tage 45 minutter. Derefter fælles afrunding med spørgsmål til hele panelet. Spørgsmål og minglen. De sidste måtte smides ud kl 18.45 efter at have snakket godt en halv time efter oplægget.

Det var et rigtig godt blandet panel, der var mødt op. Og det var godt at have både PhD og udlandsophold repræsenteret. Det fungerede rigtig godt, at de havde taget bøger med, så folk kunne kigge lidt i dem. Husk at knyt en kommentar til kollokvium. Et arrangement der helt sikkert bør holdes igen

næste år. Maia regner med at hun også er studievejleder næste år, så hun skal nok minde Nanorama om det. Det fungerede rigtig godt med ting der er delt ud på forhånd. Især den liste der var lagt op på Facebook begivenheden hvor man kunne se hvilke fag de forskellige personer havde valgt. Dette gav folk en mulighed for at kigge lidt på forskellige sammensætninger allerede inden foredraget.

Tidligere har årgangene selv stået for det, hvilket også er en mulighed. Der er forskellige holdninger til hvad der fungerer bedst. Men en smart ting ved dette arrangement, var at både 2. og 3. årgang kunne deltage.

2.2 SciTech-tingsmøde 18/4

Mads F var til mødet. Der var ikke rigtig nogen dagsorden før de kom. Der er ikke kommet referat ud endnu. Der blev snakket en del om fremdriftsreformen, da det endelige udspil kommer den 4. maj. Det handlede om, at første års prøven bliver lavet om, så man kun skal bestå 45 ECTS point. Derudover bliver der lavet tjekpoints, så man kommer til samtaler, hvis man bliver forsinket.

2.3 Q4 møde med iNANO 19/4

Mads fortalte om vores planer i dette kvarter. Derudover blev det evalueret, hvordan det var gået med mødelokalerne i eksamensperioden. Annette havde ikke fået nok brok, så det var gået fint. Derfor gøres det samme i næste eksamensperiode. Der har heller ikke været nogle store problemer for de studerende med dette, men generelt er Q3 heller ikke det tidspunkt med flest mundtlige eksamener.

Derudover blev der snakket lidt om rengøring: Torben fortalte, at bordene skal stå 2,5 flise ud fra vinduerne, så hans rengøringsmaskine kan komme forbi. Dette kan muligvis blive tilføjet i oprydningsguiden til baren. Alle toiletterne havde været rigtig gode, men ved foyeren kunne godt nogle gange være lidt pænere. Der skal derfor mere fokus på at vaske gulv ude på toiletterne. Der blev snakket lidt om skærmene i foyeren. Emma skriver på Facebook omkring problemet med at skærmene bliver slukkede. Køknet skal laves om i foyeren, hvilket betyder at vi mister den plads vores køleskab står på. De forslår at det kan stå inde i det lab ved siden af solcelle lab, som også er der vi sætter sofaerne ind efter fester. Dog kan der være problemer med, at køleskabet er for højt til at komme igennem døren. Måske kan vi spørge Carlsberg om de har lidt mindre køleskabe, så vi kan bytte. Jakob prøver at måle. Mads F indkalder med et nyt møde med dem i Q1.

3 Kalender

3.1 "Hvad-kan-jeg-blive?-fordrag 21/4

Flyttet til nanoaud. Jakob har sadt 8 kasser øl på køl. Der skal bruges sodavand og øl til foredraget. Der er 40 tilmeldte lige nu. Baren sættes først op når

foredraget er slut. Det er 3 russere der står i baren. Der kommer nye lyserøde somerspy imorgen, så de kan blive solgt i baren! Maia sørger for "gaverne" til foredragsholderne. De får hver en Nanorama kop, jubilæums skriftet og ølkort. Derudover får de refunderet deres rejseudgifter - så vi skal huske, at få deres kvitteringer.

3.2 Vinsmagning 4/5

Der er lavet en tilmelding og det kører fint. Snack: vi snakker om det torsdagen før, men Maia står for det. Det kommer an på tilmeldingsantal, men vi skal ikke have chili nuts ligesom sidste år. Vi tilmelder os som de andre, og betaler som de andre.

3.3 Kapsejlads 6/5

Bestyrelsen står bag baren hele aftenen i fredagsbaren. Vi laver flydende bar, så der laves ingen plan. Lige så snart det er ved at slutte ovre i uniparken løber vi over på nano og gør klar til baren. Der åbnes ca. ved 5 tiden.

For at organiserer at vi får et lige så godt sted til kapsejladsen som sidste år inviteres folk til kapsejlads Facebookgruppen. Alle bør inviterer de nano'er de er venner med på Facebook. Ida laver et opslag med opfordringer om at folk vil stå for kapsejlads. Sidste år havde vi et rigtigt godt sted, der havde de første været der omkring kl. 4 for at holde pladserne. Det forslås derfor at de første mødes kl 4 igen i år. Vi vil især gerne have første års studerende til at bakke op om det. Mediciner pigerne er rigtigt gode til at stjæle ekstra plads, det skal vi derfor være meget opmærksomme på! Et godt tip til de folk der møder rigtigt tidligt op, er at sove mens kapsejladsen er der, så man er frisk til fredagsbaren bagefter.

Ida har forhørt sig omkring prisen på en banner, og det var ikke helt billigt. I stedet har hun lavet en aftale med håndværkerudvalget, der har lovet at de vil lave en banner til kapsejladsen. Så det skal vi huske at holde dem op på. Emma har læst evalueringen fra sidste år. De vigtigste ting er pizza til bestyrelsen og kun sælge øl og somerspy, da folk er for fulde til shots. Der skal to køleskabe op. Godt vejr sidste år gjorde at folk først kom ved 7 tiden.

Vi skal sørge for at holde øje med hvor mange folk der er. Mads A er udsmitter hvis der kommer for mange der ind. Der må maksimalt være 120 mennesker i foyeren. Derudover skal der skilte op ovre alt om, at man ikke må drikke sine egne drikkevarer på nano (på alle sprog). Baren lukkede omkring kl 24. Sidste år var der toast, så det regner vi også med der er i år. Højtalerne var oppe sidste år, men ikke helt så nødvendigt når vi har de nye højtalere. Vi kan altid se om der er stemning for et dansegulv. Mads A står for at bestille pizza til best. (måske dagen før). Der skal købes ind til toast. Dette kan gøres sammen med når der skal købes snacks til vinsmagning. Maia gør det.

3.4 Bouldering 9/5

Maia har snakket med Karina og de foreslår den 9/5 og kl. 16 eller 19. Det tager ca. 1,5 time. Folk stemmer for kl. 19. Maia arbejder videre med det og finder pris og antal deltagere. Ida vil meget gerne have det i den mail hun skal sende ud om Q4, så det bliver skrevet som en midlertid dato.

3.5 Bankobar 13/5

Bestyrelsen står ikke for det. Det er kun 2. årgang der står for det. Ida skriver de i mailen.

3.6 Fødselsdagsfest 20/5

Det interne udvalg holdt et møde. Mads har mistet han papir, hvor han har skrevet omkring mødet.

Billetter

Prisen bliver omkring 100 kr, men vi vil helst holde det under. Bestyrelsen får det gratis. Der bliver solgt op til 100 billetter. Så vi laver samme bordopstilling som til julefrokosten. Billetterne bliver solgt i ugen op til, fra mandag til torsdag. Emma anbefaler at der laves en liste på Rizzoma, hvor man kan skrive på hvornår man kan sælge. Det laver Mads F. Folk skal skrive sig på inden næste møde, så dagene bliver delt ud der.

Mad

Menuen er helstegtpatte gris. Mads F tager kontakt til ham, der stod for det får 3 år siden. Det bliver forhåbentligt gjort i denne uge. Det skal undersøges om man kan få dessert med? Måske skal vi købe en ekstra islagkage til Anders, så han kan gentage succesen fra sidste år. Vi ved ikke hvad prisen bliver. Vi skal have champagne og kransekage til alle. Det skal serveres når festen åbner for alle ved formandstalen (omkring kl 21)
Jakob er kransekage ansvarlig.

Plan

Der kommer ikke til at være fredagsbar inden. Vi har foyeren fra kl. 16, men måske kan vi få den tidligere hvis vi spørger i god tid. Lektiecafeen slutter kl 15, så derefter kan vi begynde at sætte lidt op omkring kl. 15. Foyeren lukkes fra kl 16. Vi skal måske have rød løber, men TÅGEKAMMERET har brækket sig på den røde løber de havde lånt. Vi tror det er vasket af, ellers kan de købes i Føtex. Det kan dog ikke anbefales, at have dem bag på cyklen. Bestyrelsen står i bar under spisning og dørene åbner kl. 21 for alle. Der serveres champagne+kransekage, og formanden holder tale. Der skal omstilles til fest. Vores yndlings-Emma en midlertidig plan <3 Emma vil gerne være med i fødselsdagsfest udvalget. Planen minder om den fra

julefrokosten.

Det kunne være sjovt med noget underholdning. Måske om Besenbacher. Derudover overvejes det, om der skal være en toastmaster der ikke er Mads F. Henrik vil gerne gøre det hvis det er.

Opstilling

Pavillion tager længere end to timer at sætte op, så det skal begyndes på før kl 14. Den hører ikke til opstilling i foyeren. Der skal være meget pynt udenfor, lige som sidste år. Måske vi kan skaffe nogle Nanorama-hængere til at hjælpe med at sætte teltet op.

Drikkevarer

Der er blevet talt dårligt op sidste år så det kan ikke bruges. Vi holder os til fadøl, så det er kun specialøl på flaske. Der skal måske købes lidt ekstra champagne, så der også kan blive solgt flasker i baren.

Vi venter med at bestille vin til efter vinsmagningen. Vi har på lager 11 af de billige, 3 af de mellem og 6 af de dyre og 9 flasker rødvin. Måske kan vi bestille vin ved John der holder vinsmagningen, men det kommer an på hvilket tilbud han kan lave, da det ellers er lidt dyrt. Dette kan vurderes efter vinsmagningen, når vi har fundet af om det er gode. Måske skal vi købe Blackridge igen, da den har været meget populær!

Der holder Happy hour mellem 22-23 på enten øl eller en fødselsdagsdrink. Emma foreslår en drink med blå snask, da der er nok 13 blå flasker nede i baren. Emma har medbragt to drinks til mødet, der skal prøvesmages! Folk kan bedst lide den uden Jagermeister.

Vi skal have slush ice maskine! JAAAA og mange af dem! Mads A er ansvarlig. Velkomst drink: måske vores fødselsdags drink eller verdi. Producerer ismaskinerne nok is? Det vides ikke. De to gør nogle gange til sammen, men måske skal der købes ekstra is, så vi er på den sikre side.

Andet

Vi laver en lodtrækning med billetnumre, men vi skal ikke have portvin som præmier. Det bliver nok en af de dyre flasker vin vi har på lager.

Mads A spørger han DJ ven i forhold til DJ og lysshow. Vi skal dog være opmærksomme på, at vi ikke har kraft stik.

dresscode for bestyrelsen: Ikke bestyrelses t-shirts! Henrik foreslår pink suits. Emma har givet drengene et ekstra minut til omklædning. Der er enighed om at dresscode er pænt tøj. Drengene kan evt. tage det samme på som til julefrokosten.

Mads F vil rigtigt gerne have en hoppeborg, men der er en del problemer. Det er et problem, at det kan ses ude fra vejen. Derudover er det måske en dårlig ide når der er mange fulde folk og det bruger også ret meget strøm.

Emma vil kun deltage i festen hvis vi får en ny kaffekande. Vi skal ikke toast, men måske ikke helstegtpatte gris med smeltet ost! Ellers bare rester fra aftensmaden.

Listen med alle punkter om festen rykkes ned under arrangementer på Rizzoma, hvor Emma har lavet arrangementer fra den 07/04-29/05 om hvem påskeharen er.

3.7 Filmaften

Måske uge 19 eller uge 20. Der er forslag om torsdag den 12. maj efter bestyrelsesmødet. Måske bare kun kalde den filmaften (kl 19) og så kan man skrive at dem der har lyst at spise pizza og hygge fra 18-19 er meget velkomne til det. Så der bliver senest tilmelding til pizza inden kl 16. Så kan vi bestille den til bestyrelsesmødet. Man må gerne tage egen mad med. På den måde kan vi undgå at folk ikke vil komme fordi de ikke kan nå at lave mad til fælles buffet eller har råd til at bestille pizza. Der skal laves en begivenhed. Der skal fixes med Trine så dørene til auditoriet skal holdes åbne og auditoriet skal også bookes. Det gør Emma.

Ida har en update fra datalogi: De sørger for, at det er et lukket arrangement og så køber de eller lejer filmen. De får sponsoreret pizza, det kan vi måske undersøge til en anden gang.

3.8 Instruktorkåring

Vinderen kåres den 27/5 kl 16. (inden Majrevy). Det kan også skrives i mailen. Postkassen skal sættes op til fredagsbaren - Måske med noget glimmer på! Henrik fortæller lidt om instruktorkåringerne imorgen til foredraget. Konkurrencen slutter en uge før vinderen kåres. Henrik vælger de 3 der har fået flest stemmer, så vi kan beslutte det til mødet inden. Præmien er en kasse øl. Vi skal sørge for at instruktørerne kommer til baren den 27/5. De tre Henrik vælger i "finalen" vil få en mail om at komme til baren.

4 Eventuelt

4.1 Forældrearrangement i Q1

Vi skal kun gøre noget hvis de beder om det. Vi ved ikke om vi skal melde datoen ud. Reklame ud inden sommerferien.

4.2 Bestyrelses- og udvalgsfest?

Skal snart planlægges. Måske skal det afholdes i august. Til denne fest kan vi måske få en hoppeborg!

4.3 Dato til karnevalsfest/evaluering

Det er kun MØF der mangler at stemme. Mads kigger på datoerne senere idag og finder en dato.

4.4 Fredagsbar på AU kort #MariaVarSikkertTørstig

Mads F har ordnet det.

4.5 Jakobs fødselsdag

Han giver grøn kage i fredagsbaren imorgen.

5 To-Do

Henrik

-

Mads F

- Lave liste på Rizzoma omkring billetsalg til fødselsdagsfesten.
- Finde dato for evaluering af karnevalsfesten
- Skriv 10 linjer om Nanoramas aktiviteter til Trolle.
- Mad til fødselsdagsfesten

Maia

- sørge for at udvalg opfylder udvalgsskrivelse
- Købe snacks til vinsmagning og toast til kapsejlads.
- Lave et Facebook opslag for at undersøge interessen for deltagelse i Tækkerstafetten.

Emma

- Lave Facebook opslag om skærmene i foyeren.
- Booke auditorium til filmaften og sørge for at dørene kan holdes åbne.
- Snakke med håndværkerudvalget om en form for sprutholder til festerne.
- Booke foyeren til vinsmagning d.21/4 fra kl.19.

Mads A

- Bestille pizza til bestyrelsen efter kapsejlads (dagen før)
- Snakke med DJ ven om musik til fødselsdagsfesten.

Jakob

- Opdatere oprydningsliste i baren.
- Måle køleskab

- Skaffe kransekage til fødselsdagsfesten

Rikke

-

Camilla

-

Ida

- Lav begivenhed for filmaften.
- Reklamere for slag af Nanorama T-shirt d. 4/5.